
DINA VASIĆ:  

- O.K. Poštovanje svima, a pitanje za Gradonačelnika.  

U jednom dijelu adventskih onih aktivnosti najavljivali ste jednako tako da će se i na 

terasama ugostiteljskih objekata organizirati. To sve znamo Jingle Mingles ili kako se to već 

zove. Ali s druge strane dobivam jako puno informacija od samih ugostitelja koji neki jesu dio 

Udruge nezavisnih ugostitelja da im za potrebe proširenja terasa sukladno onim određenim 

Covid mjerama ili pomicanjem terasa kako bi odgovarale njihovim pročeljima odnosno 

izlozima restorana iz Gradskog ureda za prostorno uređenje dolaze pozitivne suglasnosti izdane 

od strane ovlaštenih arhitekata koji tamo rade. Diplomiranih arhitekata. S druge strane dobivaju 

u isto vrijeme negativno rješenje koje pobija tu odluku Gradskog ureda za prostorno uređenje 

od Povjerenstva za davanje površina javne namjene u zakup i na drugo korištenje na čelu s 

nekim gospodinom magistrom dizajna kojeg ste vi ovlastili.  

Sada dolazi do cijelog niza problema koji nalaze od jednog pozitivno izdanog rješenja 

pa onda pobijanja tog istog rješenja. Mislim da tu treba također razmisliti o tome da svi ti 

ugostitelji nama pune proračun koji nam je ionako tanak, porezi, prirezi i doprinosi, da nam 

rade na umanjivanju nezaposlenosti i da neki od njih su brendovi Grada Zagreba. Mi imamo 

objekte koji su, imaju Michelinovu zvjezdicu. Dakle moje pitanje je kaj se događa s tim 

uredima? Dakle tko tu koga zeza?  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo zastupnice.  

Evo dat će vam Gradonačelnik odgovor. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači nitko nikog… 

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupnici obratite pažnju, molim vas, na odgovor.   

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

-  Ne, sve u redu.  

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

Pa dobro samo evo što se tiče ugostitelja i što se tiče rješenja o terasama znači mi smo 

maksimalno doista izašli u susret svim ugostiteljima u gradu Zagrebu imajući na umu da je 

situacija s pandemijom. Znači ja ću podsjetiti da je i Skupština izglasala da sve one tzv. Covid 

terase koje su proširene zato što su ugostiteljski objekti bili zatvoreni radi epidemijskih mjera 

da su na neki način privremeno legalizirane i zato su izdana ta rješenje. Međutim svako malo, 

i onda ćemo, još ću ponoviti i druga stvar koju smo napravili vezano za Advent je da, i ovo je 

sad poziv, javni, svim ugostiteljima u ovom gradu da za vrijeme Adventa smo donijeli odluku 

da je moguće na terasama ukoliko je to usklađeno s minimalnim tehničkim uvjetima da je 

moguće postaviti na terase svim ugostiteljima bili u udruzi ili ne da mogu tražiti od nadležnog 

ureda rješenje da mogu postaviti točionike i druge, druge objekte kojima mogu ajmo reć 

proširiti svoju ponudu i na samoj terasi. Jer smo htjeli na taj način isto tako obogatiti ponudu u 

situaciji gdje imamo manje kućica zbog same epidemije. Jer podsjetit ću da prošle godine nije 

bila ni jedna kućica. Sad ih 70. To je tri puta manje nego u normalno vrijeme ali vidimo da i 

dalje epidemija bukti u gradu Zagrebu. Ono što pazimo jest da se ne dešavaju situacije da se 

terase proširuju dalje na uštrb parkirnih mjesta kojih nema u Donjem gradu i Gornjem gradu ili 

na uštrb zelenih površina. I tu doista Povjerenstvo u skladu s komunalnim redarima i gradskim 

uredom donosi odluke i pokušava zaustaviti ono da to ne bude preko svake mjere. Međutim u 
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ovoj situaciji kad je pandemija smo već olabavili dosta standarda kako bi se što više proširile 

terase  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

i kako bi ugostitelji preživjeli ovu pandemiju.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Imate zahtjev za dodatnim pojašnjenjem? Izvolite zastupnice Vasić.  

 

DINA VASIĆ:  

- Poštovani Gradonačelniče puno hvala na odgovoru.  

Evo kad smo već u nekakvom tom urbanom vokabularu sve razumijem, problem je što 

dolaze najave zatvaranja terasa, čak i onih koje su davno prije legalizirane baš na uštrb parkirnih 

mjesta, čak u nekim pješačkim zonama koje su pod rampama o čemu sam već prije pričala. Ali 

svaka čast na svim pokušajima zeznuli ste Advent, ubili ste urbanu škvadru. Svi su vam otišli 

na Esplanadu. Eto, hvala lijepa.  

 

……(Pljesak)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zahvaljujem zastupnice. Gradonačelnik želi dati odgovor. Izvolite.  

 

……(Žamor)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Znači…  

……(Žamor)……  

Ja ću pričekat opet.  

 

……(Nerazumljiva upadica iz klupe)……  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Zastupnice Dina Vasić molim vas, vama se daje odgovor pa…  

 

……(Istovremeni razgovor)……  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Pa nema smisla da govorim zastupniku ako… Ili zastupnici.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Tako je.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Mislim imate pravo naravno na svoje mišljenje ali ja ću ponoviti, prošle godine nije 

bilo jedne  kućice jer to nacionalni stožer nije dozvolio. Nije dozvolio, radi epidemije. Znači 

išli smo na model s trećinom kućica u odnosu na normalno stanje znajući da će se situacija s 

epidemijom pogoršati. I to se i dogodilo.  

Na kraju nismo dobili ni dovoljno prijava za sve kućice. Znači dobili smo nešto manje od 70 

kućica. Znači na kraju mislim da ih imamo 60-ak što znači da smo i dobro procijenili kolika je 

zapravo, koliki je zapravo interes ugostitelja za to.  



3 

 

S treće strane ona odluka o tome da to ide na javnom natječaju, da idu kućice, je prošla 

jednoglasno u Gradskoj skupštini. Ostvarili smo prihode od grada, za Grad Zagreb koji su četiri 

puta veći iako je tri puta manje kućica nego što je bilo 2019. godine kad ih je bilo više od 210. 

Znači više nema posrednika, nema muljanja, nema reketa nad ugostiteljima nego plaćaju, znaju 

što plaćaju, licitiraju za lokaciju i na kraju prihod ide u Grad Zagreb. Grad Zagreb ulaže taj 

prihod u sadržaje, u koncerte. Preko 120 koncerata zajedno s Turističkom zajednicom Grada 

Zagreba organiziramo za vrijeme Adventa. Tako da u tim okolnostima ovo je pandemijski 

Advent.  

Još jednom ću podsjetit, to što se dešavaju kućice i na privatnim, ne na javnim 

površinama nego na privatnim površinama u Katranu, na Esplanadi je u redu jer to, oni imaju 

pravo na to, to ne obuhvaća naša odluka vezano za javne površine i to obogaćuje ponudu isto 

kao i ugostitelji s kojima smo dogovorili da ih stavimo u taj program da svoje terase koriste, 

svoje objekte i na taj način isto tako upotpune adventsku ponudu.  

A na kraju, o ukusima se ne raspravlja. Vi možete imat svoje mišljenje ja imam svoje, 

građani će na kraju reć.  

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo gradonačelniče. 

 Dakle, u složenijim epidemiološkim uvjetima imamo defakto više sadržaja ove godine 

nego prošle godine kada smo imali puno manje zaraženih što je uspjeh. Dobro. 


